



Your August 30 Newsletter is here! // L'infolettre du 30 août est arrivée!



le français suit

Hello,

Many teams have been presented with significant challenges this month. As we work towards the September 14 deadline, we want recognize all of the hard work and the difficult decisions made to support yourselves and affected communities, and to keep your solutions moving forward. We have many helpful resources below to support you in these final weeks, and we will keep you informed about any available accommodations.

Round 3 Stage 2 Resources

Mark Your Calendars: Solutions Showcase will take place from October 10 – 13, 2023

We are inviting you to the Solutions Showcase scheduled for October 10 – 13, 2023. It will take place virtually via Zoom and it will be a closed-door event, meaning your team will meet with the Evaluation Panel individually. As it is closed-door, you will receive a calendar invite in mid-September with a Zoom link as well as the specific date and time for your presentation block.

Participation in the Solutions Showcase event is required as part of your Stage 2 submission for the Northern Access Round. Your 10-minute pre-recorded presentation will be played during your session for the Evaluation Panel, followed by a 15-minute Q&A period. Prior to this, up to four Panelists will have reviewed your application and presentation in detail and will come prepared with questions for your team.

In the interest of keeping this requirement as accessible as possible, please reach out to CMHC at challenge@cmhc.ca if your team wishes to present in a format other than those listed, or if you require any accommodation to participate in the Solutions Showcase.

For answers to other frequently asked questions about the presentation and Solutions Showcase, visit our [FAQ online](#). We'll continue to share more information about the Solutions Showcase event via our HSCSP Newsletter.

Application Preparation FAQ

We have compiled FAQs from throughout this Stage to share with teams as we move towards the submission deadline. We have identified a few important questions to feature in this Newsletter:

1. How should we assess our Solution Readiness Level in Section 3.2 of the Stage 2 Application

Section 3.2 is intended as a self-assessment to demonstrate to the evaluators that you understand where you are at the end of Stage 2: Incubation, and how you are going to get as close as possible to a fully operationalized solution (Solution Readiness Level 9) by the end of the Stage 3: Implementation Phase. You may refer back to your workplan, and risk template to reference any specific deliverables or mitigations your team has planned.

2. Where can we provide supporting documents such as previous budgets or workplans in our application?

You may submit additional documents after Section 2.2 in the Optional Upload (supporting materials) section of your application. Please keep in mind that Evaluators will be able to allocate up to one hour to review these materials, so we recommend uploading only supporting material that is vital to the context of your Stage 2 Application. You may also create a summary or snapshot of key items or achievements. Note, the Impact Canada Portal does not accept multiple files per upload section, so please combine your supporting materials into one PDF document. The maximum file size for uploads is 16MB. If you would like to upload a video, please use another hosting platform (e.g., YouTube) and provide a private link in the PDF (the Application Form cannot support video uploads).

You can view the full FAQ lists on the [Community Solutions Portal](#).

Current Support Opportunities

Amanda Buffalo has extended her support to the end of Stage 2!

Amanda is available to discuss your solution progress, roadblocks, and offer support with the Stage 2 Application. She is available until September 14, and you can email her directly to set up a time to meet via amanda.buffalo@live.ca.

Supports available for the Solutions Showcase

On-demand resources:

- [Tip Sheet](#) on preparing your 10-minute pre-recorded presentation: Check out the Tip Sheet for information, tips and suggested resources to help your team meet CMHC's requirements for preparing your presentation for your Stage 2 Application.
- [Communications Workshop](#): Review this workshop in addition to the Tip Sheet for tips on how to craft informative and persuasive messages and guidance on how to create a presentation blueprint.

1:1 Support: Please don't hesitate to drop us a line by responding to this email if you have questions or need support! For example, if internet connectivity is an issue or developing a presentation for the pre-recorded portion of the event is difficult for any reason, we can find alternative approaches with CMHC.

Looking ahead:

- **Solutions Showcase Event Package:** Following the Stage 2 Application deadline, in addition to sending you the calendar invite with the Zoom link and the specific date and time for your presentation block, we will send you a Solutions Showcase Event Package. This package will include all the details for the event and what you can expect day of.
- **Prep Calls:** we will also offer optional prep calls if you'd like to chat through the Solutions Showcase Event Package and any questions you may have.

The Housing Supply Challenge Support Team is here to help you!

Evergreen is available to meet over the next few weeks if your team has any questions about your application or 10-minute video. Please email us at hsc-dolsupport3@evergreen.ca or call at (647) 670-2265. You may also join our [Facebook group](#) for shortlisted applicants!

Have a great week!

The [team](#) at Evergreen's Housing Supply Challenge Support Program



Bonjour,

De nombreuses équipes ont été confrontées à des défis importants ce mois-ci. Alors que nous approchons la date limite du 14 septembre, nous voulons reconnaître tout le travail acharné et les décisions difficiles prises pour subvenir à vos besoins et à ceux des communautés affectées, et pour faire avancer vos solutions. Nous disposons ci-dessous de nombreuses ressources utiles pour vous aider au cours de ces dernières semaines, et nous vous tiendrons informés de toute actualité.

Ressources pour l'étape 2 du troisième cycle

La Démonstration des solutions aura lieu du 10 au 13 octobre 2023

Nous vous invitons à la Démonstration des solutions qui se tiendra du 10 au 13 octobre 2023 à huis clos sur Zoom. Chaque membre de votre équipe rencontrera individuellement le comité d'évaluation. Vous recevrez une invitation vers la mi-septembre incluant un lien Zoom qui vous indiquera la date et l'heure prévues pour votre présentation.

Votre participation à la Démonstration des solutions est obligatoire dans le cadre de votre demande pour l'étape 2 relative au cycle Accès Nord. Au cours de votre séance avec le comité d'évaluation, nous diffuserons votre présentation préenregistrée de 10 minutes, puis passerons à une période de questions de 15 minutes. Jusqu'à quatre panélistes auront au préalable examiné votre demande et votre présentation en détail et auront préparé des questions pour votre équipe.

Pour tout ce qui concerne l'accessibilité, veuillez communiquer avec la SCHL (defi@schl.ca) si votre équipe souhaite effectuer la présentation dans un format autre que ceux énumérés, ou si vous avez besoin de mesures d'adaptation pour participer à la Démonstration des solutions.

Pour trouver des réponses à d'autres questions fréquemment posées au sujet de votre présentation et de la Démonstration des solutions, visitez notre [foire aux questions en ligne](#). Nous continuerons de vous communiquer d'autres renseignements relatifs à la Démonstration des solutions dans notre infolettre du programme de soutien au Défi d'offre de logement.

FAQ Préparation de la demande

Nous avons compilé une liste de questions fréquemment posées au cours de cette phase afin de les partager avec les équipes à l'approche de la date limite de la soumission de la demande. Vous trouverez quelques questions importantes ci-dessous :

1. Comment évaluer le niveau de préparation de notre solution dans la partie 3.2 de la demande de l'étape 2?

La partie 3.2 est une auto-évaluation destinée à démontrer aux évaluateurs que vous savez où vous en êtes à la fin de l'étape 2 : Élaboration du projet, et comment vous allez vous rapprocher le plus possible d'une solution entièrement opérationnelle (niveau 9 de préparation de la solution) à la fin de l'étape 3 : Mise en œuvre. Vous pouvez faire référence à votre plan de travail et à votre modèle de risques pour évoquer les résultats spécifiques ou les mesures d'atténuation prévues par votre équipe.

2. Dans quelle section de votre demande pouvez-vous fournir vos documents justificatifs (plans de travail ou budgets antérieurs, etc.)?

Vous pouvez soumettre d'autres documents dans la section de téléversement facultatif de documents justificatifs, après la section 2.2 de votre demande. Rappelez-vous que les évaluateurs accorderont au plus une heure à l'examen de vos documents justificatifs. Nous vous recommandons de ne téléverser que les plus pertinents pour votre demande pour l'étape 2. Vous pouvez également créer un résumé ou un aperçu des éléments clés ou de vos réalisations essentielles. Veuillez noter que le portail d'Impact Canada n'accepte pas plusieurs fichiers par section de téléchargement. Veuillez donc regrouper vos documents d'appui en un seul document PDF. La taille maximale des fichiers à télécharger est de 16 Mo. Si vous souhaitez télécharger une vidéo, vous devrez héberger votre présentation sur une plateforme de tiers (p. ex. YouTube) et fournir un lien privé dans le PDF (le portail de demandes ne peut prendre en charge le téléversement direct de vidéos).

Vous pouvez consulter la liste complète de la FAQ sur le [Portail de solutions pour les communautés](#).

Opportunités de soutien actuelles

Amanda Buffalo a prolongé son soutien jusqu'à la fin de l'étape 2 !

Amanda est disponible pour discuter du progrès de votre solution, des obstacles et pour vous soutenir avec la demande de l'étape 2. Elle est disponible jusqu'au 13 septembre et vous pouvez lui envoyer un courriel directement pour convenir d'un rendez-vous via l'adresse suivante : amanda.buffalo@live.ca.

Mesures de soutien pour la Démonstration des solutions

Ressources à la demande :

- [Fiche de conseils](#) pour la préparation de votre présentation préenregistrée de 10 minutes : consultez la fiche de conseils pour obtenir de l'information, des conseils et des ressources

suggérées pour aider votre équipe à répondre aux exigences de la SCHL applicables à votre demande pour l'étape 2.

- [L'Atelier de communication](#) : consultez l'enregistrement de cet atelier pour obtenir des conseils sur la rédaction de messages informatifs et persuasifs et sur l'élaboration du plan de votre présentation.

Soutien individuel : si vous avez besoin de soutien ou pour toute question, n'hésitez pas à nous écrire en répondant à ce courriel. Par exemple, si votre connexion Internet pose problème ou si vous éprouvez des difficultés à élaborer votre présentation préenregistrée, nous pouvons communiquer avec la SCHL pour trouver des solutions de remplacement.

À venir :

- **Trousse d'information pour la Démonstration des solutions** : une fois passée la date limite du dépôt de votre demande pour l'étape 2, nous vous enverrons une trousse d'information pour la Démonstration des solutions en plus de l'invitation incluant le lien Zoom ainsi que la date et l'heure prévues pour votre présentation. Cette trousse comprendra tous les renseignements nécessaires relatifs à cette activité.
- **Rencontres préparatoires** : nous proposerons également des rencontres préparatoires facultatives si vous souhaitez discuter de la trousse d'information pour la Démonstration des solutions et nous poser des questions.

L'équipe du Programme de soutien pour le Défi d'offre de logement est là pour vous!

Pour toute question de votre équipe à propos de la demande ou de la vidéo de 10 minutes, Evergreen est disponible pour une rencontre au courant des prochaines semaines. Veuillez nous envoyer un courriel à l'adresse hsc-dolsupport3@evergreen.ca ou nous appeler au 647 670-2265. Pour les demandeurs présélectionnés, joignez-vous également à notre [groupe Facebook](#)!

Bonne semaine!

[L'équipe](#) du Programme de soutien au Défi d'offre de logement d'Evergreen

